
  

  

 

     

 

SKOLEBESTYRELSEN – skoleåret 2018/19-5 

Tid: Onsdag den 27. februar 2019, kl. 18.15 – 21.00 
Sted: Strøbyskolen – mødelokale 30 – st. ved naturfagslokaler 
Fraværende: Finn 
Ordstyrer:       Marie Louise  

 

  

Referat 

Referatet godkendes løbende under mødet - efter hvert punkt. 

B=Beslutning, D=Drøftelse, H=Høring, O=Orientering 

 

 

1. 

 

Godkendelse af dagsorden. 

 

 

 

2. 

 

 

Valg af ny formand 

Marie Louise Pehrson er nyvalgt formand og Jacob Arendt er ny næstformand. 

Tillykke med valget. 

 

 

3. 

 

Den kulturelle rygsæk.  

Oplæg ved May-Britt Diechmann og Emma L. Hindle. Bilag / DN 

Biblioteksleder May-Britt og skolekonsulent Emma informerer om det nye projekt i 

kommunen ”Den kulturelle dannelses-rygsæk”, som skal implementeres i 2019/2020. 

Der er planlagt med fire forløb som er obligatoriske på alle tre folkeskoler, i indskolin-

gen, mellemtrinnet og i udskolingen. 

 

 

 

4. 

 

Regnskab 2018 og budgetproces 2020 – O/ HS og DN 

Regnskabet blev gennemgået, vi afventer godkendelse af overførsel af rammebeløb 

fra 2018 til 2019 i KB 28.03.2019. 

Budgetprocessen er startet centralt i Stevns Kommune, høringsfristen som tidligere 

var i juni er nu igen rykket til august måned. 

 

 

5. 

 

Nyt fra elevrådet – O/Elevråd 

Elevrådsformand Smilla Bjørnskov og næstformand Niklas Jul er med på mødet. 

Elevrådet er i gang med at arbejde med køleskabe og mikroovne på årgangene i ud-

skolingen.  

Der skal laves et konkret forslag, som skolebestyrelsen skal tage stilling til. 

 

 

6. 

 

 

Nyt fra skoleudvidelsesudvalget O/Jacob-KS-DN 

Der har været afholdt møde i udvalget. Der sendes skrivelse til BUL om prioriterede 

ønsker vedr. plads- og lokalemangler. Der sendes skrivelse til PMT om kontakt til 

BUL. Bud på høringssvar i høring om Strøby Egede udviklingsplan rundsendes. 

 

 

7. 

 

Orientering fra ledelsen / DN 

• Ferieplan 

• Lejrskole – Der er nu politisk besluttet, at en udskolingsårgang skal på lejrsko-



  

  
    

le i udlandet. 

• Justering af skolereformen – (bilag) Skoledagen forkortes for indskolingen 

med 2,25 time/3 lektioner. Endnu ingen afklaring vedr. buskørsel hjem tidlige-

re på dagen. Forenkling af brugen af §16 b for mellemtrin og udskoling. 

 

• Drøftelse vedr. skolens struktur: overvejelser om hvornår i skoleforløbet vi 

klassedanner og har naturlige skift af lærere og pædagoger. Bestyrelsen ud-

trykte bekymring om de mange skift i Indskoling. Bestyrelsen ønskede kort 

præsentation af ledelsens plan for skolestruktur præsenteret på kommende 

skolebestyrelsesmøde. 

 

• Personalenyt 

 

 

8. 

 

Skole-hjemsamarbejdet O/PL D/best. 

Oplæg og drøftelse 

PL fremlagde en samlet tilbagemelding fra hele skolen om hvordan medarbejderne 

oplever skolehjemsamarbejdet. 

Punktet tages på igen efter hele bestyrelsen har været på kursus. 

Bilaget sendes ud til SB 

 

 

9. 

 

 

Vikardækning O/DN D/best. 

Oplæg og drøftelse 

Bilag som har været udsendt, drøftes. 

 

 

10. 

 

 

Evt. 

Bestyrelsen ønskede punkter med tilsyn opprioriteret, vejledende minuttal samt mere 

udspecificeret dagsorden med bilag til kommende møder. 

 

 

 

Planlagte skolebestyrelsesmøder 2018/2019: 4/10, 28/11, 8/1, 27/2, 4/4, 14/5, 12/6 

 

Punkter næste gang 

- Evt. forslag fra Elevrådet om mikroovne 

- Skolestruktur, ny orientering 


